
 
 

Zápisnica z Valného zhromaždenia 

Valné zhromaždenie Slovenskej ekonomickej spoločnosti (SEA) sa konalo dňa 14.9.2022 v rámci výročnej 
konferencie SEA 

Program Valného zhromaždenia bol:  

1. Schválenie programu  
- program VZ 
- určenie zapisovateľa a overovateľa 

2. Správa predsedu o činnosti spoločnosti  
- ústna správa predsedu o činnosti spoločnosti  

3. Finančná správa a rozpočet  
- správa tajomníka spoločnosti o príjmoch a výdavkoch spoločnosti v rokoch 2022-2023 a plán výdavkov na 
rok 2024 
- stanovisko revíznej komisie o súlade vynaložených výdavkov so stanovami a rozhodnutiami valného 
zhromaždenia  

4. Aktivity na ďalšie obdobie 
informácia predsedu o plánovaných aktivitách spoločnosti 

5. Rôzne  
Počet zúčastnených členov: 28, podľa prezenčnej listiny 
 

Ad 1: 
Hlasovanie o programe VZ:  
Za: 28 
Proti: 0  
Zdržal sa: 0 
 
VZ SEA schválilo navrhovaný program. Predseda SEA skonštatoval, že VZ je uznášaniaschopné. 
Za zapisovateľa zvolili účastníci VZ Richarda Kališa a za overovateľa zápisnice Martina Lábaja. 
 
Ad 2: 
Predseda SEA Jarko Fidrmuc predniesol správu o činnosti spoločnosti za minulý rok:  

- Predseda SEA skonštatoval pozitívny vývoj spoločnosti. SEA je zabehnutá a funguje.  
- Pripomenul diskusiu k výsledkom periodického hodnotenia VER. Diskusia bola vedená najmä ohľadne 

predátorských časopisov s dôrazom na vydavateľstvo MDPI.  
- Slovenska ekonomická spoločnosť nominovala členov správnych rád slovenských univerzít, primárne 

s ekonomickými fakultami a tiež úspešne nominovala dvoch členov do Rady vlády pre vedu, techniku a 
inovácie 

- Bola vynaložená iniciatíva pre zvýšenie kvality hodnotiaceho procesu APVV. Iniciatíva viedla k ponuke 
a obsadeniu členstva v expertnej skupine.  



- Predseda pripomenul aktivitu SEA počas Ekonomickej olympiády. V paneli expertov olympiády máme 
zastúpenie dvoch členov.  

- Upriamil pozornosť na Ekonomický časopis vydávaný Ekonomickým ústavom SAV so zastúpením SEA 
v redakčnej rade. 

 
Hlasovanie o správe činnosti spoločnosti:  
Za: 27 
Proti: 0  
Zdržal sa: 1 
 
Uznesenie: 
VZ berie na vedomie správu o činnosti spoločnosti. 
 
Ad 3: Tajomník spoločnosti Richard Kališ predniesol Správu o príjmoch a výdavkoch spoločnosti za predchádzajúce 
obdobie a predstavil plán príjmov a výdavkov na nasledujúce obdobie. Tie spočívajú najmä z výdavkov na 
organizáciu konferencie SEAM2024, členského poplatku v medzinárodnej ekonomickej spoločnosti, výdavkov na 
cenu pre mladého ekonóma a výdavkov na správu webu slovakecon.sk.  
 
Členovia revíznej komisie formulovali tri otázky: 
1) Otázka k poplatkom spojeným s prevádzkou v súčasnosti nefunkčného econrank.sk.  
2) Celkové zhodnotenie vývoja zostatku finančných prostriedkov. 
3) Či nie je potrebné zvýšiť členský príspevok na nasledujúce obdobie.  
 
Odpovede tajomníka a pokladníka: 
1) Poplatok platený za webové služby je balík viacerých služieb a nielen za prevádzku stránky econrank.sk, ktorá je 
v súčasnosti skutočne nefunkčná. Poplatok spojený s econrank.sk je približne tridsať eur t.j. minimálny v porovnaní 
s ostatnými službami.  
2) Pre časový nesúlad príjmov a výdavkov v čase konania konferencie je ťažko porovnateľný zostatok na účte 
v porovnaní s predchádzajúcim obdobím. Očakávaný zostatok ku koncu roka 2023 však zodpovedá zostatku na účte 
v roku 2022. 
3) Aj vzhľadom na bod 2) nie je potrebné navyšovať v súčasnosti členský príspevok alebo poplatok za účasť na 
konferencii.  
 
Revízna komisia overuje vynaloženie výdavkov v súlade so stanovami a rozhodnutiami valného zhromaždenia. 
 
Hlasovanie o finančnej správe a pláne príjmov a výdavkov:  
Za: 28 
Proti: 0  
Zdržal sa: 0 
 
Uznesenie:  
VZ berie na vedomie finančnú správu. 
VZ schvaľuje plán výdavkov na rok 2024. 
 
Ad 4.: Aktivity na ďalšie obdobie 
Predseda spoločnosti predstavil plánované aktivity na nasledujúce obdobie: 

- Ako miesto konania konferencie SEAM 2024 bola navrhnutá Fakulta Managementu UK, alternatívne 
Ekonomická univerzita v Bratislave. V priebehu septembra sa uzavrie diskusia o mieste konania konferencie 
2024.  



- Otvorila sa diskusia k organizácii konferencie v spolupráci s Rakúskou ekonomickou spoločnosťou v roku 
2026 vo Viedni. Prof. Luptáčik sa ponúkol, že sprostredkuje záujem SEA spoluorganizovať konferenciu 
v Rakúsku.  

 
Uznesenie: VZ berie na vedomie plán aktivít na ďalšie obdobie. 
 
Ad 5.: Rôzne 

- Prof. Luptáčik navrhol, aby nasledujúce konferencie mali jednu nosnú tému, ktorá by bola prezentovateľná 
navonok. Podobne ako tomu bolo v prípade sankcií a obnovy Ukrajiny pri SEAM 2023, tieto témy by mohli 
byť spomenuté aj v názve ďalších konferencií. 

 

V Bratislave, 14. septembra 2022 

Zapísal: Richard Kališ  

Overil: Martin Lábaj 


